
Protokół Nr VII /2019 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 25 kwietnia 2019 r. 

 

VII Sesja szóstej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

25 kwietnia 2019 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim przy 

ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 1. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1400,  a zakończyły ok. godz. 1600. 

Obrady były rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz i dźwięk oraz  

transmitowane online za pośrednictwem strony www.crv.pl. 

Ad. 1  

Otwarcie VII Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny Maciej Sikorski,  

-  Dyrektor Kontraktu, PORR (Polska) S.A. Mirosław Raduszewski, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, szefowie służb i naczelnicy Starostwa 

Powiatowego (lista - załącznik nr 3) 

- przedstawiciele mediów: Grzegorz Podkomorzy z Tygodnika Internetowego, a w 

drugiej części sesji po przerwie – Marcin Zalewski z Gazety Nowomiejskiej.  

Ad. 2 

Wręczenie wyróżnienia 

Wyróżnienie otrzymał uczeń klasy maturalnej Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim Mateusz Czarnomski. Mateusz jest laureatem Konkursu Chemicznego 

„Wygraj indeks” organizowanego przez Wydział Chemiczny Politechniki Gdańskiej. Zajął 

także I miejsce na etapie okręgowym XXVII edycji Olimpiady Promocji Zdrowego Stylu 

Życia PCK. Gratulacje otrzymały również jego nauczycielki prowadzące – pani Alina 

Dziekońska oraz pani Paulina Orłowska.   
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Ad. 3 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecny był radny Andrzej Lewandowski. Spóźnił się radny Marek Romanowski. 

Ad. 4 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, żeby Sekretarzem obrad był radny Mieczysław Łydziński. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Łydziński wyraził zgodę. 

Przystąpiono do głosowania. Raport z głosowania stanowi załącznik nr 4. Radny Łydziński 

został powołany na Sekretarza obrad. 

Ad. 5 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma do uwagi do zaproponowanego porządku 

obrad, który radni otrzymali w materiałach sesyjnych (załącznik nr 5) 

Radny Łydziński w imieniu Klubu Radnych PiS złożył wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad o punkt: Informacja o sytuacji strajkowej w jednostkach oświatowych podległych 

staroście. W uzasadnieniu podał, że z mediów dochodzą niepokojące informacje o tym, co 

dzieje się w oświacie. Sytuacja strajkowa zaostrza się, straszy się nawet młodzież, że 

uczniowie mogą nie otrzymać promocji do następnych klas, że matury są zagrożone. Niejasna 

jest sytuacja szkół, które w odpowiednim czasie nie zgłosiły wniosku o wejście w spór 

zbiorowy. W naszym powiecie szkoły również przystąpiły do akcji strajkowej i stąd wniosek 

o udzielenie informacji o sytuacji strajkowej w jednostkach oświatowych podległych 

staroście. Chodzi o przekazanie informacji: 

- jaka jest sytuacja odnośnie promocji uczniów,  

- czy odbyły się posiedzenia rad pedagogicznych,  

- czy matury są zagrożone itp. 

Więcej wniosków nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie rozszerzenia porządku obrad. Raport z głosowania 

stanowi załącznik nr 6. Wniosek przyjęto. 

Przewodniczący odczytał porządek obrad wraz z dodatkowym punktem – 9a. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 
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Raport z głosowania stanowi załącznik nr 7. Przyjęto porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie VII Sesji Rady Powiatu. 

2. Wręczenie wyróżnień. 

3. Stwierdzenie quorum. 

4. Powołanie Sekretarza obrad. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

6. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Powiatu.  

7. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

8. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

9. Informacja na temat realizacji inwestycji: Budowa obwodnicy Nowego Miasta 

Lubawskiego. 

9a. Informacja o sytuacji strajkowej w jednostkach oświatowych podległych staroście.  

10. Roczne sprawozdania z działalności: Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie, Domu 

Dziecka w Pacółtowie, Warsztatu Terapii Zajęciowej w NML oraz Powiatowego 

Środowiskowego Domu Samopomocy w NML.   

11. Przerwa 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/16/2018 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 06 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 ze zm. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/17/2018 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 06 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2019 r. ze zm. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z 

inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1319N Nowe Miasto Lubawskie – Kaługa na 

odcinku Kurzętnik – Kaługa”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z 

inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – 

Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N na odcinku Krotoszyny – Wonna i drogi powiatowej Nr 

1333N Iława – Karaś – dr. nr 1299N (Wonna)”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z 

inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1246N dr. woj. Nr 538 Skarlin – Nowe Miasto 

Lubawskie na odcinku Skarlin – Nawra”. 

17. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
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18. Sprawy różne. 

19. Zakończenie obrad VII Sesji Rady Powiatu. 

Ad. 6 

 Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Powiatu  

Przewodniczący poinformował, że Sekretarzem obrad VI Sesji Rady Powiatu był radny 

Andrzej Lewandowski. Radny jest nieobecny na dzisiejszej sesji, ale złożył stosowne 

oświadczenie. Przewodniczący odczytał oświadczenie (załącznik nr 8). 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 9. Przyjęto protokół nr VI/2019. 

Ad. 7 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 21 marca 

do 18 kwietnia 2019 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach 21 i 28 marca 2019 r. 

(załącznik nr 10) 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta Andrzej Ochlak przedstawił uzupełnienie sprawozdania: 

- 29.03 – Wicestarosta uczestniczył w posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy, natomiast 

Starosta na zaproszenie Marszałka Województwa uczestniczył w wojewódzkich obchodach 

Dnia Sołtysa w Ostródzie; 

- 01.04 – narada naczelników Starostwa Powiatowego; 

- 02.04 – Starosta wspólnie z Przewodniczącym Rady Powiatu, Dyrektorem Szpitala 

Powiatowego oraz delegacją pracowników szpitala uczestniczył w ogólnopolskim proteście 

pod Ministerstwem Zdrowia dotyczącym ratowania szpitali powiatowych. Na ręce 

Wiceministra Zdrowia złożono petycję; 

- 03-04.04 – Starosta uczestniczył w Zgromadzeniu Ogólnym Związku Powiatów Polskich;  

- 04.04 – Wicestarosta uczestniczył w Święcie Szkoły w Łąkorzu połączonym z 20. Rocznicą 

nadania szkole imienia Jana Pawła II; 

- 05.04 – eliminacje powiatowe ogólnopolskiego turnieju pn. Młodzież zapobiega pożarom  

w Grodzicznie; 

- 10.04 – posiedzenie Zarządu Powiatu; uroczystość posadzenia Dębu Pamięci w 

Gwiździnach dla uhonorowania mieszkańca Gwiździn asp. PP Franciszka Chały i innych 

ofiar katyńskich; 

- 11-12.04 – Wicestarosta uczestniczył w Konwencie Starostów Województwa Warmińsko - 

Mazurskiego w Lidzbarku Warmińskim; 
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- 11.04 – Targi Pracy i Edukacji w Zespole Szkół im. C. K. Norwida; 

- 12.04 – uroczystość wmurowania kamienia węgielnego pod budowę muzeum na Polach 

Grunwaldu; 

- 14.04 – Jarmark Wielkanocny na Rynku Nowomiejskim; 

- 16.04 – Wicestarosta uczestniczył w posiedzeniu Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów 

Dorzecza Drwęcy; 

- 17.04 – Starosta uczestniczył w tradycyjnym śniadaniu wielkanocnym w Warsztacie Terapii 

Zajęciowej; 

- 18.04 – posiedzenie Zarządu Powiatu; Starosta spotkał się również z Komendantem oraz 

Zastępcą Komendanta Powiatowego Policji; 

- 19.04 – zakończenie kwalifikacji wojskowej w powiecie nowomiejskim z udziałem 

Komendanta WKU w Ostródzie. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. 

Radni nie mieli pytań. 

Ad. 8 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radny Jacek Rydel odczytał interpelację w sprawie połączeń autobusowych (załącznik nr 11)  

Na salę obrad wszedł radny Marek Romanowski. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 16 

radnych. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 9 

Informacja na temat realizacji inwestycji: Budowa obwodnicy Nowego Miasta 

Lubawskiego 

Informację w formie prezentacji multimedialnej przedstawił pan Marek Raduszewski. 

(wydruk z prezentacji stanowi załącznik nr 12). 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań.  

Radny Jan Rochewicz zapytał czy urządzenia melioracyjne, które są w dokumentacji  

i których w dokumentacji nie ma, będą przebudowane. Druga sprawa – tymczasowy dojazd 

do pól – jak ten problem będzie rozwiązany.  

P. Raduszewski odparł, że w kontrakcie jest zapisane, że dojazd do działek musi być 

zapewniony. Nie ma takiej możliwości, żeby rolnik nie mógł dojechać na swoje pole.  

W szczegółach jest to dość skomplikowane, ale nie ma się czego obawiać. O melioracjach  

i ogólnie – o odwodnieniu na tym terenie, można by napisać powieść. Cały teren budowy 

odwadnia się do zbiorników. Tam, gdzie nadmiaru wody nie pochłonie grunt, są dwie czy 
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trzy przepompownie i woda będzie odprowadzona do cieków naturalnych. Wykonawca ma  

w zakresie robót część melioracji do zrobienia, ale szczegółowo można o tym rozmawiać 

znając numery działek. Ogólnie można powiedzieć, że gospodarka wodna na tym terenie jest 

bardzo trudna. P. Raduszewski zaprosił radnego do swojego biura w celu szczegółowego 

wyjaśnienia tego tematu.  

Radny Wojciech Kozłowski zapytał czy radni mogą otrzymać prezentację, która dziś 

przedstawił p. Raduszewski. 

P. Raduszewski odpowiedział, że nie ma problemu. Dodał, że projekt budowlany jest po 

posiedzeniu zespołu opiniowania projektów inwestycyjnych GDDKiA. W całości będzie 

złożony prawdopodobnie 30 kwietnia. Jest szansa, że do 15 maja będzie wydane pozwolenie 

wodnoprawne. Na pewno nastąpi to w maju. Roboty ziemne zaczną się 12 maja, potem będą 

palowania pod obiekty i z czasem kolejne bardziej spektakularne prace. P. Raduszewski 

dodał, że jeżeli radni będą chcieli zobaczyć postępujące prace, nie ma problemu. Można to 

zorganizować. Ale ze względów bezpieczeństwa niedopuszczalne jest, aby ktoś wchodził na 

teren budowy bez pozwolenia. P. Raduszewski zaapelował w szczególności do 

przedstawicieli prasy, żeby tego nie robili. Mogą wejść na teren budowy, ale wcześniej muszą 

to zgłosić, podpisać odpowiednie dokumenty, przejść szkolenie, pobrać środki ochrony 

osobistej itd. Jest to konieczne, ponieważ ponieważ prawo budowalne obciąża osobistą 

odpowiedzialnością za ew. zdarzenia kierownika budowy. Nikt nie zabrania wchodzenia, ale 

trzeba to zrobić na określonych warunkach.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania. 

P. Zbigniew Ziejewski zapytał czy będą przewidziane jakie ekrany wyciszające. Trasa 

obwodnicy biegnie przez Mszanowo, Pacółtowo, blisko domów. 

P. Raduszewski odparł, że została przeprowadzona analiza hałasowa. W tej chwili nie jest  

w stanie podać wszystkich lokalizacji. Jedną pamięta na pewno – są to okolice mostu  

w Bratianie. W każdym razie - jeżeli z analiz wychodziło, a były one bardzo szczegółowe, że 

w danym miejscu musi być ekran, to na pewno został on tam zaplanowany. Osobna kwestia 

to poziom wyniesienia, wysokość ekranu itp. Jeżeli pan Ziejewski jest zainteresowany 

konkretną lokalizacją, można sprawdzić to w dokumentacji.  

Przewodniczący podziękował p. Raduszewskiemu za obszerne wyjaśnienia. 

 

 

 

 



 7 

 

Ad. 9a 

Informacja o sytuacji strajkowej w jednostkach oświatowych podległych 

staroście 

Starosta poinformował, że rady klasyfikacyjne w szkołach odbyły się. Z dzisiejszych 

informacji przedstawionych przez Przewodniczącego Związku Nauczycielstwa Polskiego 

wynika, że od soboty strajk nauczycieli będzie zawieszony.  

Dyrektor Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim Barbara 

Przeradzka – Martko poinformowała, że w ZS trwa akcja strajkowa. Codziennie wypełniane 

są ankiety informujące organ sprawujący nadzór pedagogiczny o formach prowadzonego 

protestu. Rada klasyfikacyjna odbyła się zgodnie z procedurami. Wzięła w niej udział 

wymagana do podjęcia decyzji liczba nauczycieli. Od 23 kwietnia trwa strajk rotacyjny  

i wszystko wskazuje na to, że w sobotę ten strajk zostanie zawieszony zgodnie z decyzją 

Przewodniczącego Związku Nauczycielstwa Polskiego. Na ten moment nic nie wskazuje na 

to, aby matury nie odbyły się zgodnie z planem. Są powołane zespoły nadzorujące egzamin 

maturalny łącznie z obserwatorami z zewnątrz. Powołane są również komisje egzaminacyjne 

do przeprowadzenia egzaminu maturalnego w części ustnej z języka polskiego, angielskiego  

i niemieckiego. P. Dyrektor dodała, że nie wpłynęła do niej żadna informacja, która mówiłaby 

o tym, że którakolwiek z komisji nie będzie skompletowana.  

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku Mirosław Wodara poinformował, że  

w ZSZ również trwa akcja protestacyjna. Strajk ma w tej chwili charakter rotacyjny tj. 

strajkuje kilku nauczycieli po to, aby akcję strajkową podtrzymać. W pierwszym tygodniu 

strajku udział nauczycieli był zdecydowanie większy, bo oscylował w granicach 50% i zajęcia 

się nie odbywały. Szkoła miała ułatwione zadanie, ponieważ w pierwszych trzech dniach 

strajku odbywały się rekolekcje wielkopostne, więc zajęć edukacyjnych nie było. W dwa 

następne dni - czwartek i piątek trwał strajk, zajęcia były odwołane. Od poniedziałku 

wznowiono zajęcia. Na dzień dzisiejszy nie ma żadnych informacji, aby egzaminy maturalne 

miały odbyć się niezgodnie z harmonogramem. Jutro odbędzie się zakończenie zajęć 

edukacyjnych dla klas czwartych Technikum, wszystkie świadectwa już są podpisane. Rada 

klasyfikacyjna odbyła się 16 kwietnia. Uczestniczyła w niej przewidziana prawem ilość 

nauczycieli.  Dyrektor wyraził nadzieję, że nic złego się nie wydarzy. 

Starosta zapytał czy informacje te są wystarczające. 

Radny Łydziński odparł, że tak. 
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Ad. 10 

Roczne sprawozdania z działalności: Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie, 

Domu Dziecka w Pacółtowie, Warsztatu Terapii Zajęciowej w NML oraz Powiatowego 

Środowiskowego Domu Samopomocy w NML.   

Sprawozdania stanowią załączniki nr 13,14,15, i 16. 

Radni nie mieli pytań do sprawozdań. 

Ad. 11 

 Przerwa 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.  

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obrad obecnych jest 15 radnych. Nieobecni: radny Andrzej Lewandowski  

i Starosta Andrzej Ochlak. 

Oprócz radnych na sali są obecni: Halina Bartkowska, Ewa Kalisz – Górzkowska, Maciej 

Sikorski, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Joanna Robaczewska, Marcin Zalewski  

protokolant – Anna Andrzejczak. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/16/2018 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 06 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 ze zm. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 17.  

Uchwała nr VII/43/2019 została podjęta. Stanowi załącznik nr 18. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/17/2018 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 06 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2019 r. ze zm. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania.  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 19. 
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Uchwała nr VII/44/2019 została podjęta. Stanowi załącznik nr 20. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych 

związanych z inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1319N Nowe Miasto 

Lubawskie – Kaługa na odcinku Kurzętnik – Kaługa” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 21. 

Uchwała nr VII/45/2019 została podjęta. Stanowi załącznik nr 22. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych 

związanych z inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – 

Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N na odcinku Krotoszyny – Wonna i 

drogi powiatowej Nr 1333N Iława – Karaś – dr. nr 1299N (Wonna)” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 23. 

Uchwała nr VII/46/2019 została podjęta. Stanowi załącznik nr 24. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych 

związanych z inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1246N dr. woj. Nr 538 

Skarlin – Nowe Miasto Lubawskie na odcinku Skarlin – Nawra” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 25. 

Uchwała nr VII/47/2019 została podjęta. Stanowi załącznik nr 26. 

Ad. 17 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Odpowiedź na interpelację zostanie udzielona na piśmie.  

Ad. 18 

Sprawy różne 
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Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos.  

Radny Łydziński zapytał czy Dyrektor Szpitala Powiatowego Bogumił Kurowski przekazał 

informację ze spotkania z Dyrektorem NFZ. 

Przewodniczący odpowiedział, że na razie nie ma żadnej informacji. Następnie przypomniał  

o kończącym się terminie składania oświadczeń majątkowych. 

Ad. 19 

 Zamknięcie sesji 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady VII Sesji szóstej 

kadencji Rady Powiatu.     

 

• Nagranie z sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokół sporządziła:                  Przewodniczący Rady Powiatu 

             Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

 

      

 

           


